
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 546
Kan ministeren forklare, hvorfor der trods indsætning af kvæg og heste flere steder i 
Gribskov (eksempelvis i området omkring Sandskredssøen) fortsat er en kraftig vækst af 
træer, der må holdes nede maskinelt – hvis store græssere som påstået skal holde sko
ven åben, hvorfor sker det så ikke, og hvad kan der oplyses omkring effekten af græsning 
med store dyr på biodiversiteten i disse områder og i andre tilsvarende skovområder i 
statsskovene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Andersen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. februar 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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